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O B E C     Ž I T A V A N Y 

 
 

Z á p i s n i c a   č.  25/2018 

z dvadsiateho piateho zasadania Obecného zastupiteľstva  

v Žitavanoch konaného dňa 15. marca 2018 

 v budove Obecného úradu, Športová ul. 

v Žitavanoch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
v Žitavanoch dňa 15. 03. 2018 
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Zápisnica  
z 25. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Žitavany,  

konaného dňa 15. 03. 2018 o 17:00 hod. 
___________________________________________________________________________ 

 

 

 

 

Prítomní:  Starostka obce: Mgr. Edita Grzybová 

  Poslanci: Pavol Čepček, Mária Gálová, Ing. Milan Barabáš, Roman Ondriaš, 

Miroslav Chren, Mgr. Mária Molnárová, Karol Kováč  

 

Ospravedlnení:         Bc. Ján Barát, Pavel Chren 

 

Ďalší prítomní: IC lic., Mgr., Ing. Jaroslav Dubec, hlavný kontrolór obce 

Henrieta Herdová, zam. obce 

     

Verejnosť: Peter Ondriaš, Jozef Baranec, Michaela Antoliková, Roman Mravík, Martin 

Valent 

 

 

 

 

Program 

1. Otvorenie 
2. Určenie návrhovej komisie:  predseda: Bc. Ján Barát 

členovia: Karol Kováč, Miroslav Chren 

 Určenie overovateľov zápisnice: Pavel Chren, Mária Gálová 

 Určenie zapisovateľky:              Henrieta Herdová 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj pozemkov k. ú. 

Opatovce, Marián a Veronika Hudecoví)                                   materiál č. 154/2018 

5. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj   

pozemku k. ú. Kňažice, Ján Štuller)                    materiál č. 155/2018 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Žitavany za II. polrok 2017  

    materiál č. 156/2018 

7. Návrh na schválenie „Rozpočtu Obce Žitavany na rok 2018, 2019, 2020“ a stanovisko   

hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu Obce Žitavany na roky 2018 - 2020 

   materiál č. 157/2018 

8. Vystúpenie občanov obce 

9. Informácia starostu obce 

10. Interpelácie poslancov 

11. Ukončenie obecného zastupiteľstva 
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K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 

 

 

Rokovanie OZ otvorila starosta obce Mgr. Edita Grzybová. Privítala všetkých prítomných. Počet 

prítomných poslancov je 7. Dvaja poslanci OZ boli ospravedlnení. Obecné zastupiteľstvo je 

uznášania schopné, nahrávané na diktafón Nahráva si ho aj p. Peter Ondriaš. 

 

K bodu 2. Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky  

 

Určenie návrhovej komisie:              predseda: Ing. Milan Barabáš 

                                                           členovia: Karol Kováč, Miroslav Chren 

 

Určenie overovateľov zápisnice: Pavol Čepček, Mária Gálová  

 

Určenie zapisovateľky:  Henrieta Herdová 

 

K bodu 3. Schválenie programu rokovania 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila program rokovania. Pre neprítomnosť ospravedlnených poslancov 

bol zmenený predseda návrhovej komisie a overovateľ zápisnice.  Do programu bol pridaný bod č. 

8 a tým sa ostatné body programu posunuli. Poslanci nemali žiadny doplňujúci bod programu ani 

výhrady k pozmenenému programu. 

 

NAVRHNUTÝ  PROGRAM ROKOVANIA: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie návrhovej komisie:  predseda: Ing. Milan Barabáš 

členovia: Karol Kováč, Miroslav Chren 

 Určenie overovateľov zápisnice: Pavol Čepček, Mária Gálová 

 Určenie zapisovateľky:              Henrieta Herdová 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj pozemkov k. ú. 

Opatovce, Marián a Veronika Hudecoví)                                   materiál č. 154/2018 

5. Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj   

pozemku k. ú. Kňažice, Ján Štuller)                    materiál č. 155/2018 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Žitavany za II. polrok 2017  

    materiál č. 156/2018 

7. Návrh na schválenie „Rozpočtu Obce Žitavany na rok 2018, 2019, 2020“ a stanovisko   

hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu Obce Žitavany na roky 2018 - 2020 

   materiál č. 157/2018 

8. Návrh na zloženie Obecnej rady, návrh na  členov komisie na ochranu verejného záujmu 

Obecného zastupiteľstva obce Žitavany                                                   materiál č. 158/2018                                                                                                                          
9. Vystúpenie občanov obce 

10. Informácia starostu obce 

11. Interpelácie poslancov 

12. Ukončenie obecného zastupiteľstva 
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Uznesenie č. 181/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. 

 

schvaľuje 
 

pozmenený program rokovania 25. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Žitavany  

 

Hlasovanie: 

Za: 7 Miroslav Chren, Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Roman 

Ondriaš, Mgr. Mária Molnárová, Mária Gálová, Karol Kováč 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Ján Barát, Pavel Chren 

 

 

K bodu 4 – Návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany (predaj 

pozemkov k. ú. Opatovce, Marián a Veronika Hudecoví 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu k prejednávanému bodu a oboznámila 

poslancov, že zámer na nakladanie z nehnuteľnosťou bol schválený na 22. rokovaní Obecného 

zastupiteľstva. Mgr. Edita Grzybová otvorila diskusiu k tomuto bodu.  

Ing. Jaroslav Dubec - sa spýtal, či sa pozemky odpredávajú v starých cenách. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že do budúceho volebného obdobia budú pripravené úpravy cien. 

 

Uznesenie č. 182/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

prerokovalo : 

návrh na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve obce Žitavany, k. ú. Opatovce, a to časť 

pozemku parc. č. 234/1 reg. C KN zastavaná plocha a nádvorie o výmere 11 m2 a časť pozemku 

parc. č. 234/2 reg. C KN zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1 m2; 

 

schvaľuje :  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  

predaj nehnuteľností v katastrálnom území Opatovce, zapísaných na LV č. 1 vo vlastníctve Obce 

Žitavany, zobrazených v geometrickom pláne č. 111/2017 vyhotovenom dňa 03. 11. 2017 

vyhotoviteľom geo.flex, s.r.o., IČO: 47649356, overeného Okresným úradom Zlaté Moravce, 

katastrálnym odborom dňa 08. 01. 2018 pod číslom 695/2017, a to: 

 

 diel č. 1 o výmere 11 m2, odčlenený od pozemku reg. C KN parc. č. 234/1 zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 19938 m2; 

 diel č. 2 o výmere 1 m2, odčlenený od pozemku reg. C KN parc. č. 234/2 zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 4288 m2 
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do bezpodielového spoluvlastníctva Marián Hudec, rod. Hudec, nar. 27.03.1973 a Veronika 

Hudecová, rod. Kuťková, nar. 21.06.1976, trvale bytom Šafárikova 53, 951 97  Žitavany, za 

podmienok, že náklady súvisiace s vypracovaním kúpnej zmluvy a zápisom do katastra 

nehnuteľností budú v plnom rozsahu znášať kupujúci, za kúpnu cenu 1,66 €/m2, 

 

ako prípad hodný osobitného zreteľa z nasledovného dôvodu:  

jedná sa o pozemky tvoriace priľahlú plochu k stavbe súp. č. 350 – pohostinstvo, ktorého sú 

vlastníkmi a ktoré užívajú, na pozemku sú postavené schody do pohostinstva – do suterénu 

a skalka. 

 

žiada : 
OcÚ: 

- zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov a Zásad hospodárenia s majetkom obce Žitavany, 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 
7 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, Miroslav 

Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Bc. Ján Barát, Pavel Chren 

 

 

 

K bodu 5 – Návrh na zámer na nakladanie s nehnuteľnosťami vo vlastníctve Obce Žitavany 

(predaj pozemku k. ú. Kňažice, Ján Štuller) 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu k uvedenému bodu a vysvetlila, že sa jedná 

o predzáhradku rodinného domu. 

Karol Kováč – mal námietku k sume za odpredaj a navrhol, že ju treba zmeniť skôr než 

v budúcom volebnom období, ak nie, tak dá návrh na budúcom zasadnutí zastupiteľstva, aby sa 

doplnil bod na túto tému ako posledný. Nech sa schvália teraz podané žiadosti, ale ďalšie 

odpredaje  nech prebehnú už za upravenú cenu. 

Ing. Jaroslav Dubec- sa zaujímal, či musí byť zmenené príslušné VZN Obce Žitavany. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že boli dohodnutí o polročnej lehote, ale nebráni sa tomu. 

 

 

Uznesenie č. 183/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

prerokovalo : 

návrh na zámer nakladania s nehnuteľnosťami vo vlastníctve obce Žitavany, k. ú. Kňažice, a to 

časť pozemku parc. č. 1063 reg. E KN ostatná plocha o výmere cca 200 m2, 
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schvaľuje :   

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

zámer predaja nehnuteľností v katastrálnom území Kňažice, zapísaných na LV č. 1 vo vlastníctve 

Obce Žitavany, a to časť pozemku parac. č. 1063 reg. E KN ostatná plocha o výmere cca 200 m2, 

do vlastníctva Jána Štullera, rod. Štuller, nar. 13.04.1969, trvale bytom Príčina 331/20, 951 97  

Žitavany, za podmienok, že náklady súvisiace s vypracovaním kúpnej zmluvy a zápisom do 

katastra nehnuteľností bude v plnom rozsahu znášať kupujúci, za kúpnu cenu 1,66 €/m2, 

ako prípad hodný osobitného zreteľa z nasledovného dôvodu:  

jedná sa o pozemok tvoriaci priľahlú plochu k stavbe rodinného domu súp. č. 331, ktorého je 

žiadateľ vlastníkom a ktorý celý život užíva; 

 

žiada: 

OcÚ: 

- zabezpečiť postup stanovený zákonom č. 138/1990 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov a Zásad hospodárenia s majetkom obce Žitavany, 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 
7 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, Miroslav 

Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Bc. Ján Barát, Pavel Chren 

 

 

K bodu 6 – Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Žitavany za II. polrok 

2017 

 

Mgr. Edita Grzybová - odovzdala slovo kontrolórovi obce Ing. Jaroslavovi Dubcovi.  

Ing. Jaroslav Dubec - predložil správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Žitavany 

za II. polrok 2017 a uviedol, že sa bude konať školenie, ktorého sa zúčastní. Pokiaľ nastanú zmeny 

ohľadom výkonu kontrol bude obecné zastupiteľstvo informovať. Uviedol, že je málo informovaný 

o prebiehajúcich školeniach. Prebiehajú školenia o zmenách zákonov a on sa ich chce zúčastňovať. 

Mgr. Edita Grzybová – ho uistila, že hneď ako príde informácia o školení, ktorého by sa mal ako 

kontrolór zúčastniť, tak mu je pozvánka odoslaná. 

Pavol Čepček – sa zaujímal, či pri výkone kontroly našiel niečo závažné.  

Ing. Jaroslav Dubec – sa vyjadril, že starostku informoval čo treba urobiť a už je to v jej 

kompetencii. Jedná sa o verejné osvetlenie v obci. Dal návrh starostke ako postupovať a jeho sa to 

už netýka 

Mgr. Edita Grzybová  - bude informovať v bode č. 10 - informácia starostu.  

 

Uznesenie č. 184/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

prerokovalo: 

a) správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Žitavany za II. polrok 2017, 
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berie na vedomie: 

a) správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Žitavany za II. polrok 2017, 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 
7 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, Miroslav 

Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, Roman Ondriaš 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Bc. Ján Barát, Pavel Chren 

 

 

K bodu 7 – Návrh na schválenie „Rozpočtu Obce Žitavany na rok 2018, 2019, 2020“ 

a stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu Obce Žitavany na roky 218 

- 2020 

 

Mgr. Edita Grzybová ospravedlnila Ing. Reginu Kissovú, že sa nezúčastnila obecného 

zastupiteľstva s rodinných dôvodov a predložila dôvodovú správu.  

V tomto bode sa dostavil na zasadnutie poslanec Pavel Chren.  

Návrhom „Rozpočtu Obce Žitavany na rok 2018, 2019, 2020“ sa podrobne zaoberala finančná 

komisia obce. V rámci pripomienkovania nebola doručená na OcÚ žiadna pripomienka. 

Mgr. Edita Grzybová - informovala poslancov o vykonaných finančných „presunoch“. Nastala 

zmena na základe výpovede z pracovného pomeru p. Chrena. Obec musí zamestnať ďalšieho 

človeka na kosenie, tým sa navýšila položka na mzdu. Ďalej sa musí uhradiť zariadenie na 

vyhlasovanie oznamov v miestom rozhlase. Máme novú šéfredaktorku novín „Naše Žitavany“ 

a kronikárku a tiež zamestnankyňu Obecnej knižnice, s ktorými bude uzatvorená dohoda o výkone 

práce.  

Ing. Jaroslav Dubec – predložil stanovisko k bodu č. 7 a skonštatoval, že návrh „Rozpočtu Obce 

Žitavany na rok 2018, 2019, 2020“ je v súlade zo zákonom a odporúča ho prijať bez námietok. 

Ing. Milan Barabáš – uviedol, že rozpočtom sa zaoberali, sú informovaní a nemajú námietky. 

Karol Kováč – poďakoval Ing. Kissovej za podrobné vypracovanie informácie o zmene 

v rozpočte. 

Mgr. Edita Grzybová – informovala poslancov, ak by ešte došlo ku zmene v rozpočte upovedomí 

poslancov a budú to riešiť spolu. 

Ing. Jaroslav Dubec – mal pripomienku k položke týkajúcej sa odstupného pre starostku. Navrhol, 

keďže máme starostku starobnú dôchodkyňu,  aby sa ho z etických dôvodov zriekla.  

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že zo zákona táto položka rozpočtovaná byť musí a nie sme ešte 

na konci volebného obdobia.  

 

 

Uznesenie č. 185/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

schvaľuje: 

rozpočet Obce Žitavany na rok 2018; 
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berie na vedomie: 

 

a) návrh rozpočtu obce Žitavany na roky 2019 a 2020; 

b) stanovisko hlavného kontrolóra Obce Žitavany k návrhu rozpočtu Obce Žitavany  

 

 

Hlasovanie: 

Za: 
8 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, 

Roman Ondriaš 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Bc. Ján Barát 

 

 

K bodu 8 – Návrh na zloženie Obecnej rady, návrh na  členov komisie na ochranu verejného 

záujmu Obecného zastupiteľstva obce Žitavany 

 

 

Mgr. Edita Grzybová predložila dôvodovú správu a oboznámila poslancov o povinnostiach členov 

komisií a fungovaní komisii. Nakoľko bola predsedom Komisie na ochranu verejného záujmu pri 

výkone funkcií verejných funkcionárov Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch, musí dôjsť 

k zmene. Následne menovala poslanca Pavla Chrena svojím zástupcom od 1. marca 2018. 

Kováč Karol – sa informoval aká je stranícka príslušnosť kandidátov. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že sú dvaja nezávislí kandidáti a jeden za stranu KDH. 

Ing. Milan Barabáš – uviedol, že sa stretávajú raz za rok, kde sa prehodnotí majetkové priznanie 

starostu obce. 

Ing. Jaroslav Dubec – sa chcel uistiť, či je aj jeho povinnosťou podávať majetkové priznanie. 

Peter Ondriaš – sa zapojil do diskusie a informoval, že táto komisia nikdy nefungovala, lebo 

bývalý starosta Juraj Obert mal do roku 2010 živnostenský list, ktorý neodovzdal.  

Mgr. Grzybová a Ing. Milan Barabáš – uviedli, že skontrolovali všetko čo im starosta predložil. 

Peter Ondriaš – im vytkol, že je to verejne dostupná informácia, ktorú si mali overiť. Celé prvé 

volebné obdobie starostu komisia nefungovala.  

Ing. Jaroslav Dubec – uviedol pokiaľ si nepodal daňové priznanie v tom období, tak nevidí 

problém. 

Peter Ondriaš – ako príklad uviedol, že v parlamente p. Matoviča  práve pre toto chceli zbaviť 

funkcie poslanca. 

Ing. Jaroslav Dubec – sa spýtal, prečo na to vtedy  neupozornil?  

Peter Ondriaš – uviedol, že tu bolo plno vecí kde sa porušoval zákon. 

Mgr. Edita Grzybová dala hlasovať za uvedený bod. 

 

Uznesenie č. 186/2018 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitavany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  
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volí: 

 

členov Obecnej rady obecného zastupiteľstva v Žitavanoch; 

 

      do funkcie predsedu:  Pavel Chren 

      do funkcie členov: Ing. Milan Barabáš, Mgr. Mária Molnárová 

      a to s účinnosťou dňom zvolenia 

 

členov Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 

Obecného zastupiteľstva v Žitavanoch: 

 

     do funkcie predsedu:  Ing. Milan Barabáš 

     do funkcie členov: Mgr. Mária Molnárová, Bc. Ján Barát 

     a to s účinnosťou dňom zvolenia 

 

Hlasovanie: 

Za: 
8 

Ing. Milan Barabáš, Pavol Čepček, Mária Gálová, Miroslav 

Chren, Pavel Chren, Karol Kováč, Mgr. Mária Molnárová, 

Roman Ondriaš 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 1 Bc. Ján Barát 

 

 

K bodu 9. Vystúpenie občanov obce 

 

V tomto bode vystúpil Ing. Jaroslav Dubec, kde vyjadril svoj názor na písanie zápisníc z rokovaní 

Obecného zastupiteľstva. Uviedol, že je to lyrická próza na dobrú noc a žiadal hlavne v bodoch 

vystúpenie občanov a interpelácie poslancov, aby boli uvádzané citácie, nakoľko on nemôže vo 

svojich správach uvádzať slovné spojenia, ktoré sú písané v zápisniciach. Pokiaľ ide o námietky 

a vyjadrenia občanov, tak žiada, aby boli uvádzané priamou rečou. Citujem: „..nech je zrejmé, čo 

ten občan chce. Tiež čo sa týka vyjadrení poslancov. Prebiehajú rôzne súdne spory a predkladá sa 

to prokuratúre a toto nie je žiadny právny doklad, ktorý sa dá použiť. Na poslednom  zastupiteľstve 

som dôrazne žiadal a citoval som vetu, ktorú som tam chcel mať napísanú, ale tá veta tam bola taká 

s prepáčením „posratá“, že to nemalo žiadnu logiku. Žiadal som zapísať informáciu čo sa týka 

ihriska, že suma, ktorú ste odsúhlasili, to je 20.000,- € je sumou maximálnou, konečnou s DPH. To 

si prajem, aby tam bolo napísané, a že sa suma nebude navyšovať“- koniec citátu 

Mgr. Edita Grzybová – ho uistila, že uvedená suma sa nenavýši. 

Ing. Michaela Antoliková – zhorela im strecha a majú problém so susedom p. Dušanom Šabom 

a preto sa pýta, či tento problém nevie riešiť zastupiteľstvo. Sused p. Dušan Šabo im nechce dať 

súhlas na realizáciu strechy. 

Mgr. Edita Grzybová – vysvetlila poslancom, že sa jedná o to, že pôvodná strecha bola lomená 

a teraz ju manželia Antolikoví robia rovno, jedná sa asi o 10 cm, ktoré presahujú na jednom úseku 

strechy. Sused má výhradu k tomu, že sa nedodržal pôvodný stav strechy. Zatiaľ sa nepodarilo do 

zastupiteľstva obe rodiny predvolať pre pracovnú zaneprázdnenosť, starostka ich oslovila, aby sa 
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zúčastnili na tomto zastupiteľstve. Pán Šabo bol ochotný prísť, ale pán Antolik sa nemohol uvoľniť 

z práce.  

Ing. Michaela Antoliková – uviedla, že susedove stanovisko je také pokiaľ mu nedajú súhlas na 

jeho prístrešok, on nedá súhlas na ich strechu. Antolikoví nesúhlasia so susedovým prístreškom 

v blízkosti ich domu a žiadajú, aby ho postavil ďalej od ich domu, lebo nemajú istotu, že sa 

predchádzajúca situácia nebude opakovať. 

Karol Kováč – reagoval na vyjadrenie p. Antolikovej, že ich riešenie je iné ako bolo doteraz, čiže 

oni urobili prvý zmenu. Uviedol, že obec nemôže nútiť suseda, aby ustúpil od svojich požiadaviek. 

Ing. Michaela Antoliková - uviedla, že sused najskôr súhlasil, majú na to svedkov, potom 

nesúhlasil, stále mení stanovisko. 

Karol Kováč – navrhol, aby si súhlas vypýtali písomne. Pokiaľ chcú ústupok od suseda musia 

ustúpiť aj oni. Pokiaľ urobia strechu v pozmenenom stave, tak mu musia dať susedovi súhlas na 

prístrešok. 

Jozef Baranec – oponoval, nakoľko sa zo susedom nedá dohodnúť, chcel od p. Antolika, aby sa 

mu ospravedlnil, že sa ho nebol spýtať, či môže rozšíriť strechu. P. Antolik sa ospravedlnil, p. 

Šabo povedal, že súhlasí a na druhý deň prišiel s bratom a zas nástojili na tom, že to tak nemôže 

byť, nebude im svietiť slnko. Tak strechu skrátili o cca 20 - 25 cm a p. Šabo aj jeho brat sa 

vyjadrili, že už sú spokojní a môže to tak byť. Na druhý deň to zas nebola pravda.  

Karol Kováč – sa zaujímal, či bol zdokumentovaný pôvodný stav strechy, pokiaľ žiadny plán nie 

je, nemá kto posúdiť aká bola pôvodná strecha.  

Ing. Michaela Antoliková – uviedla, že majú zdokumentované, ako si sused zväčšoval jeho 

prístrešok po ich streche, preto chcú, aby si prístrešok urobil ďalej od ich domu. 

Mgr. Edita Grzybová – informovala, že na obecnom úrade je žiadosť na drobnú stavbu od p. 

Šabu, Pri realizácii bude prítomný stavebný dozor. Tak musia byť dodržané potrebné náležitosti. 

Jozef Baranec - sa starostky spýtal, či vie kto bude vykonávať stavebný dozor, susedov brat. 

Ing. Jaroslav Dubec – nevie pochopiť, že má postavený pekný dom a vpredu to ide špatiť špatnou 

šopou. Nech si ju p. Šabo postaví vzadu. 

Karol Kováč – uviedol pokiaľ nebol zdokumentovaný predošlý stav krovu, nová verzia je 

v podstate len opravený krov a nikto nemôže preukázať, aký bol predtým. Sú jasné len hranice 

múrov. Pokiaľ niekto neukáže pôvodný stav, tak platí stav, ktorý je teraz. Pokiaľ sused nebude 

spokojný bude musieť preukázať pôvodný stav strechy. 

Mária Gálová – toto treba uzavrieť, idú dažde, navrhla p. Antolikovej, aby si manžel zobral 

dovolenku a stretli sa s p. Šabom na OcÚ.  

Jozef Baranec – uviedol, že sa ponáhľali z prácami, aby strechu čo najskôr zabezpečili aspoň 

fóliou. Aj to sa museli zo susedom hodinu hádať, aby dom mohli zabezpečiť proti dažďu.  

Karol Kováč – sa zaujímal, či musí byť na strechu kolaudácia 

Mgr. Lenka Štullerová – uviedla, že pri poškodení živelnou pohromou musia ohlásiť udržiavace 

práce. Podľa informácii od p. Antolika, nemajú doklady ku kolaudácii domu.  Ak si do budúcna 

budú chcieť dať dom do poriadku, budú potrebovať k tomu tieto papiere. 

Peter Ondriaš – uviedol pokiaľ má dom súpisné číslo musel byť skolaudovaný. Nemajú čo už 

kolaudovať. Stačí potvrdenie od obecného úradu. Na stavebnom úrade máme nekvalifikovaných 

ľudí.  

Ing. Michaela Antoliková – sa informovala, či ich sused musí pustiť na jeho pozemok 

Karol Kováč – uviedol, že ich musí strpieť na svojom pozemku. 
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Martin Valent – sa zaujímal o opravu Saradskej ulici, konkrétne kedy sa začnú práce. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že hneď ako prestanú mrazy sa cesta bude robiť, pravdepodobne 

po Veľkej noci. 

Pavol Čepček – odporučil, aby si všetko fotili. 

Roman Mravík- požadoval informáciu ohľadom územného plánu a to či sa plánuje obec 

rozširovať. Podal návrh spojiť ulicu Saradskú s ulicou Príčina. Jedná sa o takzvané zokruhovanie 

ulíc. Na mape spolu s poslancom Karolom Kováčom prebrali spomínané miesto. Ďalej sa zaujímal 

o „Lúčky“ či sa plánuje oddychová zóna.  

Mgr. Edita Grzybová – si prevzala návrh od p. Mravíka. Informovala ho, že približne do júna sa 

budú zbierať pripomienky k územnému plánu, aby sa mohli zapracovať do projektu. Zahrnieme 

všetky možné lokality na rozšírenie individuálnej výstavby. 

Peter Ondriaš – 25. 10. 2017 doručil na OcÚ žiadosť o návrhu dodatku k územnému plánu 

doteraz nedostal odpoveď. Požaduje všetky odpovede na papieri.   

Mgr. Edita Grzybová -  sa ospravedlnila a prisľúbila písomnú odpoveď. 

Peter Ondriaš – ďalej uviedol, že posledné zasadnutie OZ nebolo zverejnené na internetovej 

stránke. 

Mgr. Edita Grzybová  - uistila p. Ondriaša, že určite bolo zverejnené aj na stránke aj v úradných 

tabuliach. 

Peter Ondriaš- zarazilo ho, že chceme dať za multifunkčné ihrisko 60.000,- €.  Pri Topoľčanoch 

v  obci Jaromnice dal Fico 35. 000,- na to isté ihrisko.  

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že 60.000,- nie je konečná suma. Verejné obstarávanie ešte len 

bude prebiehať. 

Peter Ondriaš- uviedol, že už sa rozprával z človekom, ktorý bude stavať v Žitavanoch ihrisko. Je 

to človek zo SMERu, ale meno nechcel uviesť.  

Mgr. Edita Grzybová – sa zaujímala, ako môže byť známy staviteľ, keď ešte nemáme schválenú 

výstavbu multifunkčného ihriska. 

Peter Ondriaš – sa opýtal poslancov, či si naštudovali krycí list. Ďalej sa pýtal ako chcú stihnúť 

stavebné povolenie na túto stavbu, ktoré môže trvať aj 2 roky pokiaľ ho obec dostane. Informoval 

sa u znalca, že by sa mal robiť aj dopad na životné prostredie. Ďalej uviedol, že jeden človek  volal 

na stavebný úrad a Ing. Kačalová povedala, že na výstavbu ihriska stačí oznámenie o drobnej 

stavbe. Oznámil starostke pokiaľ bude obec realizovať výstavbu ihriska bez potrebných povolení, 

podá trestné oznámenie. Vyjadril názor, že celé to vzniklo tak, že Fico dá peniaze a vy to rýchlo 

urobíte.  

Mgr. Edita Grzybová – dôrazne uviedla, že vyšla výzva Úradu vlády, na ktorú ju upozornil 

poslanec Pavel Chren a na ňu sme reagovali, žiadny „smerák“ jej nevolal.  

Peter Ondriaš – iné obce vedia urobiť ihrisko za cca 36, 000,- €, len v okolí Zlatých Moraviec sa 

robia za 60.000,- €, lebo ich realizuje jeden človek „smerák“. Upozornil starostku aj poslancov 

„robte ako chcete, ak v tom budete takto pokračovať podám to na prokuratúru. Už dopredu je 

určené kto to bude robiť“. 

Mgr. Edita Grzybová – sa snažila vysvetliť p. Ondriašovi, že sme museli zahrnúť do rozpočtu 

naprojektovanú sumu, ktorá nie je konečná. 

Peter Ondriaš – navrhol, aby klikli na e-shop a budú vidieť za akú sumu sa to dá urobiť.  

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že schválili iba zámer. Budú konať vtedy, keď schvália peniaze. 
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Peter Ondriaš – vysvetlil, že najskôr musia vybaviť potrebné povolenia a potom realizáciu a nie 

opačne, uviedol, že takúto realizáciu bude napádať. Lebo to celé dopadne, ako pri oprave cesty za 

80.000,-€. Vytkol starostke a poslancom, ako sa robí verejné obstarávanie. Prečo verejné 

obstarávanie nezverejňujeme vo verejnom vestníku, kde to uvidí omnoho viac firiem. Žiadal 

starostku, aby dala verejný prísľub, že verejné obstarávanie ohľadom výstavby ihriska dá do 

verejného vestníka. Ďalej uviedol, že všetky vládne zákazky získavajú firmy spriaznené zo 

SMERom. 

Pavol Čepček – dostávame sa do situácie, kde sa len rozpráva a nič sa nerieši.  

Ing. Jaroslav Dubec – vyzval p. Ondriaša, aby mu dal v obálke meno spomínaného realizátora 

výstavby ihriska. P. Ondriaš odmietol a uviedol, že mu to dá neskôr. Ing. Dubec požiadal aby 

pokračovali ďalej a poďakoval za informácie p. Ondriašovi. 

Ing. Milan Barabáš – ešte uviedol, že najskôr zvažovali výstavbu väčšieho ihriska, ale sa rozhodli 

pre menšie, čiže už tu zmenili názor na menšie - lacnejšie. 

Roman Mravík – uviedol, že treba brať do úvahy, že stavebné materiály idú cenou hore. 

 

 

K bodu č. 10 Informácia starostu obce 

 

- Územný plán - začali prípravné práce 

- Mikroregión Tribečsko –  členský príspevok pre obec je 500 ,- € 

- p. Drábik z ulici Žitavskej – problém s chovom dobytka, voľne sa pohybujúce zvieratá po 

obci  (starostka objasnila celú situáciu poslancom) 

K tomuto bodu dal poslanec Karol Kováč návrh urobiť plot na obecnom pozemku za           

Drábikovou záhradou, aby sa zabránilo výbehu zvieratám do obce. 

- verejné osvetlenie – bol podaný podnet na prokuratúru na prešetrenie 

- Výzva z Envirofondu na zateplenie budov – dom smútku na kňažickom cintoríne 

- kúrenie v obecnej hale 

- verejná zbierka pre rodinu Antolikovú ukončená – odovzdanie financií 

- šéfredaktorka a kronikárka obce – Lucia Gajdošová 

- Obecná knižnica na Opatoveckej ulici – p. Katarína Furdová 

- chodník na Hlbokej ulici  

 

 

K bodu 11. Interpelácie poslancov 

Mgr. Edita Grzybová odovzdala slovo poslancom. 

Miroslav Chren – sa informoval, aké našli riešenie s pánom Mravíkom a výcvikom jeho psov na 

pomocnom ihrisku.  

Ing. Jaroslav Dubec – uviedol, že k tomuto by sa mal vyjadriť Pavel Chren, ako predchádzajúci 

predseda ŠK. 

Karol Kováč – elektrina na ulici Viničnej, ako sa bude postupovať. 

Mgr. Edita Grzybová – informovala, že mala stretnutie s p. Pavlovom a riešili situáciu.  

Karol Kováč – sa zaujímal v akom stave je reklamácia na kanalizáciu, konkrétne poklopy. Či obec 

zakúpila STN normu. Poklopy sú ponadvihované a poškodené, vyzerá to otrasne. Trvá na tom, aby 

sa táto reklamácia odoslala a nech to vodárne konečne riešia. Ďalej uviedol, že nemá prehľad 
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o Verejných obstarávaniach a tiež by ho zaujímalo ako prebiehajú.  

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že Ing. Kissová a ona idú budúci týždeň na školenie o Verejnom 

obstarávaní.  

Pavol Čepček – navrhol, aby sa už teraz dohodli na stretnutí členov Komisie životného prostredia. 

Dohodli sa na termíne 20. 03. 2018. Tiež navrhol stretnutia Kultúrnej komisie. 

Mgr. Edita Grzybová – tiež zdôraznila, že je najvyšší čas sa stretnúť.  

Miroslav Chren – predložil podnet od občanov a žiadal o vyhlásenie v miestnom rozhlase, aby si 

ľudia po svojich psoch upratovali exkrementy.  

Ing. Jaroslav Dubec – dal návrh, aby ľudia mohli v určený čas na určených miestach odovzdávať 

biologický odpad, konkrétne chlebovinu. On by bol ochotný to odoberať pre zvieratá. A tým by sa 

znížili aj financie za odvoz komunálneho odpadu. 

Ďalej chcel vedieť,  prečo nebol prizvaný k odovzdávaniu finančného príspevku rodine 

Antolikovej, ako kontrolór obce, alebo aspoň predsedníčka finančnej komisie. Po dedine idú rôzne 

„šumy“, nebolo šťastné riešenie to riešiť iba zo zamestnancami obecného úradu. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že to nebola vec Obecného zastupiteľstva a neboli to obecné 

financie, tak nebol dôvod, prečo by mal byť prítomný. Vyjadrila rozhorčenie z toho, že ju a aj 

pracovníčky úradu chce z niečoho obviniť. 

Ing. Jaroslav Dubec – odporučil starostke, aby si naštudovala zákon o zbierkach a naďalej žiadal 

odpoveď, prečo nebol prizvaný on alebo predsedníčka komisie p. Gálová pri odovzdávaní financií. 

Mária Gálová – uviedla, že keď začal od bodu „A“ tak nech povie aj bod „B“  

Ing. Jaroslav Dubec – naďalej nástojil na odpovedi, prečo nebol prizvaný. Jeho nezaujíma suma, 

ale chcel byť pri tom. 

Mgr. Edita Grzybová – uviedla, že nebol prizvaný pri odovzdávaní zbierky, lebo nebol ani pri jej 

vyhlásení. Chcela vysvetlenie, čo sa rozpráva po dedine. Následne vytkla kontrolórovi obce, že si 

neplní svoje povinnosti a nechodí vykonávať kontrolu na obecný úrad, tak ako by mal. 

Ing. Jaroslav Dubec sa vyjadril, že on tu nemá čas sedieť a uviedol, že presne toto chcel počuť 

a obvinil starostku, že o ňom rozširuje po Zlatých Moravciach reči, že si neplní povinnosti a mal 

by ako kontrolór skončiť 

Ing. Michaela Antoliková – sa tiež spýtala, nakoľko sa zbierka týkala ich, čo sa rozpráva po 

dedine. Kontrolór obce neodpovedal ani jej. 

Ing. Milan Barabáš – navrhol zakúpiť k vlečke za traktor aj štiepkovač. 

Karol Kováč – uviedol, že treba prerátať, či sa nám oplatí štiepkovač, alebo platiť za túto službu. 

Peter Ondriaš  - upovedomil poslancov, že doterajší vývoz konárov robil p. Miroslav Kováč 

a robil to nelegálne, lebo nemá licenciu na dopravu.  

 

Starostka obce vyzvala poslancov, aby predložili ďalšie príspevky alebo otázky. Nakoľko nikto 

nemal otázky ukončila zastupiteľstvo. 

 

 

Mgr. Edita Grzybová poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva bolo ukončené  o 19:51 hod.. 
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